
 
Sammanfattning från styrelsemöte den 2 juli 2020 

Nu har vi haft vårt Digitala årsmöte och styrelsen Konstituerade sig i juni. Vi tackar de avgående 

ledamöterna för de gångna åren/året: Olli Miekk-oja, Lena Gunnarsson och Anne Imeland 

Föreningens ekonomi ser fortsatt god ut och det är nästan 100 medlemmar redan på det nya 

medlemsåret. 

Inkommande Post har vi som vanligt fått från både Cocker klubben och Springer klubben vilket vi 

uppskattar jättemycket. Fortfarande en hel del information ang Covid-19 

Hemsidan det är lugnt just nu men förhoppningsvis kan vi börja träna i smågrupper snart. 

Avel och hälsa: Vi ska putsa på reglerna för valphänvisningen igen, inget större. 

Spanielkommittén: Ingen speciell information denna gång 

Avklarade Aktiviteter, det har inte genomförts några aktiviteter sedan senaste mötet, annat än det  

Kommande aktiviteter: 

• Sunne Jaktmässa i augusti har blivit inställt Camilla  

• Öppen träningsdag i Uddevalla i slutet av juli  Bert o Biggan  

• EV kurs i Strängnäs i 2 dagar i augusti  Tina  

• Vretadagen i september  Anna-Viktoria  

• Jaktprovskurs i Nyköping den 19 september  Petra  

• Träning-/träningsjaktprov i Halmstad, troligtvis i september  Bert  

• Träningsjaktprov Nyköping den 11 oktober  Petra 

SM och Derby: Vi fortsätter planera för SM och Derby, däremot kommer det inte finnas möjlighet för 

publik i år. Endast de startande och funktionärer kommer att få finnas på plats då vi vill hålla 50 

personers gränsen. 

Hubertus: Blir troligtvis i Östergötland mer information kommer att finnas här på hemsidan. 

Arbetsbeskrivningar: Var och en i styrelsen ska ta fram sin arbetsbeskrivning/rollbeskrivning. 

Nästa möte: blir den 6 augusti kl 18.00.  

För anteckningarna  

Biggan  

 


